
Zpráva o činnosti Redakční rady za 2. pololetí roku 2021 

 

Redakční rada byla zřízena jako poradní orgán RMČ, a to za účelem dohledu nad kvalitou jednotlivých 

médií, která jsou financována ÚMČ Praha 5. 

 
Aktuální složení členů Redakční rady s hlasem rozhodujícím: 
 
Předseda: Vladan Brenčič 

Místopředseda: Jan Slavík 

Členové: PhDr. Jiří Boubín – nominant SNOP 5 a nezávislí, Ing. Petr Malík – nominant STAN, Linda 

Neubergová (Pirátská strana), Helena Chaput Katzerová – nominant ANO, Josef Endal (ANO), Michael 

Süss -  nominant ODS, Viktor Čahoj (TOP 09) 

 

 
V 2. pololetí roku 2021 proběhlo celkem pět zasedání RR, a to dne: 10. 8., 9. 9., 12. 10., 2.  11., 11. 11. 
 
 

Výběr zásadních bodů jednotlivých zasedáni RR v 2. pololetí roku 2021: 

 

9. zasedání dne 10. 8. 

 

 Připomínky k letnímu dvojčíslu Pětky – v článcích, kdy se odkazuje na web či další zdroje - 

používat QR code  Pod úvodník přidat QR code na on-line verzi časopisu.  

V textu zvýraznit link odkazující na webové stránky. 

 RR schválila - Lineup a otázka do Fóra: „Jak byste řešili situaci chátrajících staveb v Praze 5?“ 

 Informace z oddělení PR: o revitalizaci manuálu vizuální identity MČ Praha 5 a 

 aktualizaci hlavní stránky webu. 

 RR žádá: zasílat průběžně všechny materiály nového loga, případně i záležitostí, které se 

týkají aktualizace webu a o dostatek času k zaslání připomínek (cca 3 dny).  

 RR doporučuje - zamyslet se nad vydáním mimořádného čísla časopisu Pětka v srpnu nebo 

září 2022. 

 Žádá odd. PR, aby se nezapomínalo na označení všech účastníků na fotkách 

 

10. zasedání dne 9. 9.  

 

 RR žádá  

 Oddělení PR a šéfredaktora o prostudování a dodržování materiálu, který zpracoval 

Jan Slavík a je součástí tohoto usnesení (qr kódy ve článcích Pětky). 

 Oddělení PR o předložení návrhu reportů mediálních kanálů na RR vždy 1 x za měsíc 

(sociální sítě, Google Analytics – web) o např. nárůst počtu uživatelů FB o návštěvnost webu 

o návštěvnost Geoportálu Prahy 5 o on-line časopis Pětka a Páťák. 

 

 



 RR schvaluje  

 Lineup a otázku do Fóra v tomto znění:  

 „Jakou roli má hrát radnice Prahy 5 v oblasti seniorského bydlení?“  

 Zprávu o činnosti RR za 1. pol. 2021. 

 

11. zasedání dne 12. 10.  

 

 RR stanovuje vzhled vizitek:  

 RMČ, ZMČ: varianta s vektorizovaným plnohodnotným erbem  

 Zaměstnanci ÚMČ Praha 5 (vedoucí odborů a oddělení): s logem  

 V obou případech doporučujeme QR kód na zadní straně. 

 

 RR doporučuje tyto ochranné známky mít. 

 

 RR žádá  

 členy RR o prostudování Kodexu a zaslání připomínek do 26. 10. 2021.  

 

 Pracoviště PR o prověření možnosti spolupráce na PF se ZUŠ Štefánikova 19. Témata 

 PF 2022: Praha 5 obecně. Téma PF bude otevřeno na RR příští rok 2022 na jaře, 

 abychom jej mohli zahájit pomocí soutěže. 

 Pracoviště PR o prověření situace s ochrannými známkami časopisu Pětka, Páťák a 

loga MČ Praha 5. 

 

 RR doporučuje RMČ  

 jmenovat novou tajemnicí Redakční rady Eriku Ortmannovou 

 

 RR schvaluje  

 Lineup a otázku do Fóra viz line up: „Jak vzpomínáte na 17. listopad 1989?“  

 Titulka: tematika 17. listopadu (např. Lípa svobody v Sacre Coeur). K tématu dopravy 

 přidat: trať do Holyně, zkapacitnění P+R parkoviště u Poštovky. 

 

 RR bere na vědomí  

 grafy pořízené z Google Analytics a sociálních sítí.  

 prezentaci autora Jana Slavíka 

 

 

12. zasedání dne 2. 11.  

 

 RR doporučuje do únorové Pětky zařadit téma "100 let výročí připojení Smíchova k Praze" 



 RR navrhuje – u dvoustrany rubriky "Tipy pro volný čas": o název dvoustrany Tipy pro volný 

čas má být zachován o většinu reklam s touto tématikou se snažit přesunout do této rubriky 

o zmenšit formát letáků a reklam o změnit grafickou úpravu stránky 

 RR bere na vědomí - dokument Kodex na odkaze disku 

https://docs.google.com/document/d/11eZ- 

_gQwqjVzmSJ8TR4tbHjmxtdCKj0X7w4rH7wuw1o/edit  

Členové do příští RR přímo v dokumentu vyznačí navrhované úpravy. 

 

 

13. zasedání dne 11. 11. - per rollam 

 RR schvaluje Téma a otázku do Fóra - line up prosinec - leden 2022: Téma: Vánoce „ve 

smířlivém duchu“ – kam zajít, betlémy, betlémské světlo Historie Vánoc v Praze 5  

 Fórum: Co přejete Praze 5 a spoluobčanům do roku 2022? 

 

Přehled účasti členů Redakční rady v II. pololetí zasedání v roce 2021: 

 

Pořadí zasedání 9. 10. 11. 12. 13.  

online 

Datum 10. 8.  9. 9. 12. 10.  2. 11.  11. 11.  

Vladan Brenčič A A A A A 

Jan Slavík A A A A A 

PhDr. Jiří Boubín A A A A A 

Ing. Petr Malík N N A A A 

Linda Neubergová A N A A N 

Helena Chaput 

Katzerová 

A N A N N 

Josef Endal A N N A N 

Michael Süss N A A A A 

Viktor Čahoj A A A A A 

Celkem  7 5 8 8 6 

 

A – přítomnost 

N – nepřítomnost 


